天保民學校

通告 (二零二三至二四年度一月份)

- (一)本年度上學期之家長日已於十二月二日(星期六)順利完成,在此再次 多謝家長們踴躍參與。
- (二) 1月18日(星期四)為學校旅行日,有關詳情請留意日內派發之通告。
- (三) 學校假期:1月19日(星期五)為學校旅行日補假,學生當日毋須回校上課,祈為留意。
- (四) 為方便家長能經 WhatsApp 即時接收到學校的訊息,請各位家長將學校之手提電話號碼(6663 5931)儲存至聯絡人通訊錄中。
- (五)為預防流行性感冒等疾病在校園擴散,請家長繼續每天為子女在上 學前量度體溫,並於手冊內作記錄,以便檢查。
- (六) 一月份應交費用,將於1月31日經自動轉帳收取,祈為垂注。

此致

貴家長

天保民學校謹啟 二零二四年一月三日

Mary Rose School 2023-2024

To: All parents

Date: 3rd January, 2024

Monthly Circular (January)

- 1. Parent's Day was smoothly held on 2nd December, 2023 (Saturday). We thank all parents for their active support.
- 2. The School Picnic will be held on 18th January, 2024 (Thursday), please refer to relevant notice for details.
- 3. School will be closed on 19th January, 2024 (Friday) for the Day after School Picnic. Students do not have to come to school.
- 4. To facilitate communication, parents are strongly advised to save the mobile phone number of the school (6663 5931) into your mobile phone's contact list so that you could receive messages instantly from the school via WhatsApp.
- 5. To prevent the spread of diseases such as influenza in school, parents/guardians should mark down the temperature of your child on the Student's Handbook every day before sending him/her to school.
- 6. Fees for January 2024 will be charged via autopay on 31st January, 2024.

<If you have any enquiries, please contact the school social worker.>

Mary Rose School